



Rawatan - rambut penjagaan - EMMEDICIOTTO

STEM -C

rawatan yg membantu



EMME
DICIOTTO

✉ bbazar@globelife.com

☎ +39 0331 1706328

🌐 www.globelife.com/emmediciotto/

STEM -C

rawatan yg membantu

sel-sel stem tumbuhan aktif

berasaskan anggur

syampu STEM -C

STEM -C Kejatuhan Syampu membersihkan rambut dan kulit kepala. Ia berasaskan tumbuhan aktif sel-sel stem anggur yang melindungi kulit daripada iritasi, kerap hadir semasa jatuh.

kaedah **penggunaan**: Memohon syampu untuk rambut basah, perlahan-lahan emulsify, bilas dan ulangi, meninggalkannya selama 5 minit. Selepas itu, bilas dengan baik dan memohon losyen sebelum STEM -C. Teruskan untuk kering.

pakej : . 250 ml tiub

STEM -C botol

Kejatuhan vial STEM -C menggunakan teknologi aktif sel-sel stem tumbuhan Anggur, yang bertindak ke atas radikal bebas dengan menderma mentol kapilari sihat dan lebih muda.

Yang Follucusan kandungan bertindak secara langsung ke mentol rambut, menjadikannya lebih kerap dan tegas supaya peredaran mikro suntikan darah khasiat yang betul untuk mentol rambut. Inilah yang berlaku dengan menggunakan botol STEM -C, itulah sebabnya ia adalah penting untuk mengikut syarat-syarat penggunaan yang disyorkan dari Emmediciotto untuk mendapatkan keputusan yang baik dengan masa yang kurang. Pada masa yang sama, bagaimanapun, kita mesti mengikut peraturan badan: mengambil vitamin apabila badan memerlukan mereka adalah penting. Mengikuti rawatan harian untuk suatu tempoh tertentu. Formula ini berfungsi dengan baik untuk badan dan mempunyai keputusan yang sangat baik untuk rambut, yang adalah mengapa makmal Emmediciotto mengesyorkan untuk mengikut sistem permohonan untuk hasil yang cepat dan berkesan dalam kedua-dua musim gugur dan dalam fasa pencegahan dalam fasa kulit kepala tenaga.

kaedah **digunakan** : Selepas mencuci rambut dengan batang -C anti- keguguran rambut syampu, menggunakan ampul STEM -C, memisahkan rambut dengan jari anda dan memohon secara langsung pada akar. Satu tekanan sedikit dengan jari anda dalam

fesyen bulat pada kulit kepala, untuk melakukan urutan shiatsu. Tips:

1) dalam hal rambut yang agak dinasihatkan untuk menggunakan setiap hari untuk kira-kira sebulan.

2) untuk mencegah keguguran rambut adalah disyorkan untuk memohon sekurang-kurangnya 3 kali seminggu.

3 °) untuk rambut letih, nipis dan rapuh, kami cadangkan menggunakan sekurang-kurangnya 2 kali seminggu untuk masa yang lama (yang baik untuk tenaga rambut dan kulit kepala).

pakej ∴ 10 ml botol, kotak 8 pcs